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Protokoll styrelsemöte S18 2014–09–09

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Carolina Sartorius Studierådsordförande
Jashar Vahid Källarmästare, fr.o.m. §7
David Larsson Cafémästare
Louise Hauzenberger Skattmästare
Erik Gärtner Näringslivsansvarig
Sebastian Karabeleski Programmästare
Daniel Lundell Revisor
Philip Holgersson Revisor, fr.o.m. §7.1
Micaela Bortas Vice Kårordförande TLTH

Adjungerade Lisa Claesson
Carl Nilsson Nyman fr.o.m. §7

§1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan
12.05.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Lisa Claesson

• Carl Nilsson Nyman

§5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §7.1 Kyl

• §10.1 Entledigande av funktionärer

• §13.1 Mössor

• §13.2 Mentorsprogrammet

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll S16

§6 Information från
kåren

Micaela Bortas informerar mötet om att det är Kårestival idag
klockan 15:00.

§7 Information från PLD
&& PLC

Carolina Sartorius informerar att PLD har skrivit ett svar till UKÄ
om vad de ska förbättra.

Jashar Vahid kom in i lokalen.

Hon informerar även att grundblocket för data och infocom har
ändrats och skickar sedan runt detta för mötesdeltagarna. Det
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har lagts mycket vikt på att stundenterna ska lära sig skriva or-
dentligt säger hon.

Micaela Bortas undrar om hon är nöjd med det nya obligatoriet.

Carolina Sartorius svarar att hon är det och att hon tycker att det
är bra att C läser programmering tillsammans med elektro för att
det är bättre tempo för dem.

David Larsson undrar hur de motiverar att behålla kösystem i
obligatoriet.

Carolina Sartorius menar att den kursen fortfarande är relevant
då den behandlar ett växande område som kan vara vettigt för
framtida studenter.

Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen och adjungerades.

David Larsson undrar hur funktionsprogrammeringen kom in.

Carolina Sartorius svarar att de ville ha mer variation i de pro-
grammeringsspråk man läser i obligatoriet.

§7.1 Kyl Louise Hauzenberger och Jashar Vahid har tittat på kylskåp, för
3000 kronor blir det en väldigt låg kyl berättar Louise. De vill
dubbla summan för att få ett bra kylskåp.

Philip Holgersson kom in i lokalen.

David Larsson yrkade på att höja den tillgängliga summan till
6000 kronor då det är en tjänst för studenterna och bidrar till
deras välmående.

Mötet beslöt att bifalla yrkandet.

§8 Beslutsuppföljning Städregler

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S20.

Arkivstädning

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S19.

Informationsmöte om styrelseaccess

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S19.
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Beslutshantering

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S22.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Alen L. Mästerimärken S06 2012 S20 2014

Josefin K. Reunion S10 2014 S10 2015
Josefin K. Beslutshantering S13 2014 S22 2014

David L. och Astri M. Städregler S17 2014 S20 2014
Alen L. Arkivstädning S18 2014 S19 2014

Josefin K. Informationsmöte om styrelseaccess S18 2014 S19 2014

§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor eller kommentarer rörande utskottsrapporter-
na.

§10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar. Även
att D-Chip har tagit hand om sina pengar och skulden till dem
är borta.

Hon informerar även att ”Marginal bank är sämst”.

§10.1 Entledigande av
funktionärer

Näringsliv
Funktionär inom Industrimästeriet Jonathan Vidmar dat11jvi
Funktionär inom Industrimästeriet Tommy Kvant dt09tk0

§11 Val av funktionärer Näringsliv
Funktionär inom Industrimästeriet Kasper Tall (kurs07kta)
Funktionär inom Industrimästeriet Johnny Hoang (dat12jho)
Funktionär inom Industrimästeriet Andreas Johansson Lindgren (dic12al1)
Funktionär inom Industrimästeriet Fredrik Sydvart (dat12fsy)
Funktionär inom Industrimästeriet Oscar Rydh (psy13ory)
Funktionär inom Industrimästeriet Erik Bjäreholt (dat13ebj)
Funktionär inom Industrimästeriet Olof Harrysson (dat13oha)

Programmästeriet
LANparty-ansvarig Simon Hillbom (ada10shi)
LANparty-ansvarig Jens Elofsson (ic09je3)

§12 Upprustning av
arkivet

Josefin Karlsson tycker att arkivet är stökigt.

Carl Nilsson Nyman informerar att det finns lite dokumentation
om vad som finns där inne. Han har talat med bl.a. Sebastian
Karabeleski om en rensning av arkivet.

David Larsson menar att det bör vara katalogiserat och att man
bör slänga onödiga saker.

Carolina Sartorius vill ha en tidsplan för när rensningen ska göras.
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Carl Nilsson Nyman säger att katalogisering ska göras men noll-
ningen har kommit i vägen. Han ska prata med de andra arki-
varierna om att göra en tidsplan.

Jashar Vahid har pratat med PH och det finns inga lokaler vi kan
få för arkivet.

Philip Holgersson informerar att det inte gick att få lokalen efter
att datorgruppen flyttade.

Mötet beslöt att lägga till punkten ”Arkivstädning” på beslut-
suppföljningen och ska raporteras på S19 av Alen Lulic.

§13 Access i
styrelserummet

Josefin Karlsson vill att styrelsen pratar med de som har access
till styrelserummet om ordningsregler och liknande.

Carl Nilsson Nyman frågar om styrelsen har haft problem med
stökighet tidigare.

Josefin Karlsson svarar att det har varit ett problem.

Philip Holgersson undrar om man inte kan trycka på att val-
beredningen har fler möten i utskott.

Styrelsen tycker att detta är en bra idée.

Alen Lulic tycker att det vore bra att arkivariarna behåller sin
access.

Daniel Lundell menar att det är dåligt att säga att det alltid är
någon där och att man måste tänka efter innan man drar folks
access på grund av det.

David Larsson föreslår att det sätts upp en arkivbrevlåda som är
låst för dyrare saker som ska arkiveras.

Louise Hauzenberger föreslår ett låst skåp i baren.

Josefin Karlsson föreslår att bästa sätt att lösa detta problemet ra-
porteras tillsammans med Akrivstädningen på beslutsuppföljnin-
gen.

Sebastian Karabeleski tycker att vi endast beslutar om sparkyansvari-
gas och valbereedningsordförandes styrelserummsaccess.

Josefin Karlsson tycker att Sebastian Karabeleski har en ”pångt”
i det han säger.

Mötet beslöt att lägga till punkten ”Informationsmöte om styrelseac-
cess” på beslutsuppföljningen och att det ska raporteras på S19.

David Larsson undrar varför D-Chip har kassaskåp i styrelserum-
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met.

Louise Hauzenberger svarar att de inte får ha det någon annan
stans.

Mötet beslöt att ta bort styrelseaccess ifrån sparkyansvarig och
valberedningsordförandeposterna.

David Larsson föreslår att Jashar Vahid gör en lista med folk som
har access och ger den till Josefin Karlsson så att hon kan förbere-
da möten.

§13.1 Mössor Sebastian Karabeleski upplyser mötet om att det finns en massa
mössor i ekea och han vill inte ha dem där. Han kommer skicka
mail så att folk hämtar dem och efter två månaders tid så säljs de
vidare.

David Larsson föreslår att vi gör det och att om någon blir sur
sedan så köper man in en ny mössa åt dem.

Philip Holgersson informerar att han mailade folk förra året men
att det bara var en som kom och hämtade sin mössa. Han tycker
att Davids lösning var bra.

Louise Hauzenberger tycker att Sebastian ska kolla upp vad la-
gen säger om detta innan han gör något.

Sebastian Karabeleski informerar att det endast är 30 nollor som
har mössor.

Jashar Vahid menar att folk kan bli sura om vi helt plöttsligt säljer
billiga mössor för att deras var dyra.

§13.2 Mentorprogrammet Erik Gärtner undrar om beslutet måste tas igen på ännu ett sek-
tionsmöte eller inte.

David Larsson svarar att det inte behövs.

Erik Gärtner frågar om han inte får pengar från programmled-
ningen om han då kan få detta från sektionen istället då detta är
en bra sak för sektionens medlemmar.

Louise Hauzenberger säger att det fortfarande finns runt 8000
kronor kvar från förra året som kan användas i år igen.

§14 Övrigt • Carolina Sartorius undrar när HTM1 ska vara.

Josefin Karlsson säger att det inte är bestämt men föreslår
den 8 oktober.

Mötet beslöt att planera HTM1 till den 8 oktober.

• Sebastia Karabeleski uppmanar styrelsen att skicka in vilka
lokaler de vill ha under Sektionsafarit.
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Josefin Karlsson säger till att kolla när nollorna slutar så att
man kan bestämma när vi vill ha det.

§15 Meddelanden • David Larsson meddelar att FlyIng gick åt skogen då bl.a.
endast runt 500 kom in på Retro av de drygt 1200 som köpt
biljetter.

Daniel Lundell meddelar att överstarna planerar att göra ett
uttalande om detta och att vi ska vara lite tysta om det.

§16 OFMA Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan
13:00.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Josefin Karlsson
Ordförande
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